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Tamás Zoltán a sajtótájékoztatón kiemelte, hatalmas energiába került a megye területéről
összegyűjteni a tehetséges focistákat, akiknek szigorú edzésprogramon kellett részt venniük, és
az edzőtáboron kívül napi kemény edzéseket követelt meg a válogatottban való részvétel.
Elmondta, egyelőre nem dicsekedhetnek kiemelkedő eredményekkel, azonban ez a szezon a
tapasztalatszerzés, a tehetségek felkutatásának ideje volt, így a jövőben e tapasztalatok
tükrében fogják kialakítani az edzéprogramokat és a mérkőzéseken való részvételt.

Hargita Megye Tanácsa 30 000 lejjel támogatta az ifjú focisták országos bajnokságon való
részvételét, hiszen – mint Borboly Csaba elnök elmondta – a foci az a
sport, amely nagy népszerűségnek örvend az egész világon, és fontos a megyében is felkarolni
a tehetséges játékosokat, hogy a nagy múlttal és hírnévvel rendelkező téli sportok mellett
lehetőséget teremtsenek e sportág kibontakozásának is.
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